
Kunnanvaltuusto § 89 25.10.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 89 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Valtuutettu Asko Humalajoki oli jättänyt kyselytunnille kaksi kysymystä.

1. kysymys
Etätyön määrä lisääntyy jatkuvasti ja on myös yksi mahdollisuus väkiluvun
säilyttämiseksi. Keväällä edellisellä valtuustokaudella on jätetty aloite etätyötiloista,
millä mallilla aloitteen käsittely on ja aiotaanko tilat järjestää?

Kunnanjohtajan vastaus:
Etätyötilat järjestetään, ja eri toteutusvaihtoehtoja selvitetään parhaillaan. Kirjaston tilat
on kartoitettu, mutta siellä ei ole tarkoitukseen soveltuvaa tilaa. Kunnatalon osalta
haasteena on soveltuvien tilojen lisäksi kulkuoikeudet. Kampusalueen oppilasasunnon
toista osan tiloja on selvitetty, haasteena on kulkujärjestelyt. Satulinnassa voisi olla
yhdistyksille kokoontumistilaa ja myös mahdollisesti etätyötilaksi soveltuvaa tilaa.

2. kysymys:
Hyvät tietoliikenneyhteydet ovat nykypäivänä elämisen ja yrittämisen edellytys
kaikkialla myös syrjäisemmillä seuduilla. onko Perhoon tulossa EU:n elpymisrahoilla
tuettuja valokuituhankkeita?

Kunnanjohtajan vastaus:
Kasenet Oy rakentaa runkoverkkoja toimialueellaan. Loppuviikosta ilmestyvässä
kuntatiedote Perholaisessa on Humalajoen/Kivijärventien (Liukosta eteenpäin) alueesta
kiinnostuskysely verkon laajentamisesta. Laajennus ei ole karttakuvasta kiinni, vaan
siitä, että kilometriä kohden on tarpeeksi liittyjiä. Asiasta kiinnostuneita pyydetään
ottamaan yhteyttä Kasenettiin, vaikka oma alue ei löytyisikään kartta-alueesta.
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